
Protokół Nr V/24 

z  sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 26 września 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 13.04. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 19 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech     

2. Dutkiewicz Andrzej     

3. Goldman Łukasz         

4. Jarosławska Joanna 

5. Jaśkiewicz Agnieszka      

6. Kędzierska Magdalena      

7. Kmiecik Dariusz      

8. Kosińska-Graf Renata     

9. Krata Jacek       

10. Kurzawa Jarosław     

11. Lewandowski Marek     

12. Marszałek Ewa            

13. Pohl Tomasz  

14. Radwańska Zenobia      

15. Rybka Marcin       

16. Siemienkowicz Tomasz   

17. Synowiec Adam        

18. Wlazło Kacper       

19. Ziółkowska Jadwiga   

 

Nieobecni na sesji radni:  

1. Mazurkiewicz Dawid  

2. Pacelt Piotr    

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych 

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl otworzył sesję Rady Miasta Zduńska Wola.  

Stwierdził, że na sali jest obecnych 17 radnych, wobec tego podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki 

przy równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 
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Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać 

głos w sprawie porządku obrad? 

 

 Radny Łukasz Goldman, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, złożył wniosek 

w sprawie: „poszerzenia porządku obrad sesji Rady Miasta Zduńska Wola o punkt 5a dotyczący 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie uwzględnienia postanowień uchwały nr LXXXI/1139/24 Rady 

Miasta Zduńska Wola z dnia 21 marca 2024 roku w sprawie uchwalenia lokalizacji składowisk 

odpadów oraz spalarni odpadów na terenie gminy miejskiej Zduńska Wola w projekcie planu 

ogólnego miasta Zduńska Wola. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w załączeniu”.  

 

 Radny Łukasz Goldman zwrócił się z zapytaniem, czy może przedstawić projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl potwierdził.   

 

 Radny Łukasz Goldman odczytał projekt uchwały: „Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy  

z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Miasta Zduńska Wola wyraża wolę i wnosi  

o uwzględnienie w przygotowywanym projekcie planu ogólnego Miasta Zduńska Wola postanowień 

uchwały nr LXXXI/1139/24 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 21 marca 2024 roku w sprawie  

uchwalenia zasady lokalizacji składowisk odpadów oraz spalarni odpadów na terenie gminy miejskiej 

Zduńska Wola, w szczególności w zakresie ustanowienia zakazu lokalizacji instalacji  

do mechaniczno-biologicznego przetwarzania niesegregowanych odpadów komunalnych, 

składowisk odpadów oraz spalarni odpadów w odległości mniejszej niż trzy kilometry od zabudowań 

mieszkalnych na terenie Miasta Zduńska Wola.  

  § 2. Zobowiązuje się i upoważnia Prezydenta Miasta Zduńska Wola do podjęcia działań  

w ramach posiadanych kompetencji zamieszczenia w projekcie planu ogólnego zapisów, o których 

mowa w § przedstawionym powyżej.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega podaniu do publicznej wiadomości”.  

  

 Radny Łukasz Goldman przedstawił również uzasadnienie do projektu uchwały.  

„Mając na uwadze konieczność zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców oraz ochrony 

środowiska naturalnego, Rada Miasta uznaje za niezwykle istotne uwzględnienie zapisów uchwały 
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marcowej w procesie tworzenia planu ogólnego miasta, bez względu na to czy ta uchwała zostanie 

uchylona czy nie zostanie uchylona.  

 Uchwała marcowa, podjęta jednogłośnie przez Radę Miasta w marcu 2024 roku, była 

wyrazem oczekiwania społeczności lokalnej na jasne i precyzyjne regulacje dotyczące lokalizacji 

obiektów związanych z gospodarką odpadami. Decyzja ta stanowiła odpowiedź na obawy 

mieszkańców dotyczące potencjalnych zagrożeń dla zdrowia i środowiska, związanych  

z nieodpowiedzialną lokalizacją takich obiektów.  

 W związku z powyższym, niniejsza uchwała ma na celu zagwarantowanie, że ustalenia planu 

ogólnego będą w pełni zgodne z wolą wyrażoną przez mieszkańców w uchwale marcowej. Dzięki 

temu plan ogólny będzie dokumentem, który nie tylko kształtuje przyszłość miasta, ale również 

odzwierciedla oczekiwania i potrzeby społeczności lokalnej.”  

 

 Radny Łukasz Goldman dodał również, że projekt powstał we współpracy z Komitetem STOP 

Spalarni, Klub radnych ubrał to w zasadzie w paragrafy i przedkłada Panu Przewodniczącemu ten 

projekt i prosi o wprowadzenie go do porządku obrad i poddanie go pod głosowanie, a radnych 

Koalicji Obywatelskiej o poparcie tego projektu (projekt został złożony na ręce Przewodniczącego 

Rady Miasta i stanowi załącznik do protokołu, radni nie otrzymali projektu uchwały).   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że cieszy się, że projekt był 

konsultowany z czynnikami społecznymi, ale szkoda, że nie na komisjach i nie z klubami wcześniej. 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radcę prawnego o opinię na ten temat.  

 

 Głos w sprawie zabrał radca prawny Bartosz Marchel, który przekazał, że ta uchwała na którą 

powoływał się Pan radny – marcowa, została zaskarżona przez Elektrociepłownię  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i bodajże tydzień temu odbyła się w tej sprawie 

rozprawa, w której Pan mecenas uczestniczył. Wojewódzki Sąd Administracyjny stwierdził 

nieważność uchwały, złożony został wniosek o uzasadnienie tego rozstrzygnięcia, następnie Rada 

Miasta będzie rozstrzygać, co do tego czy będziemy składać skargę do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego.  

 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że uchwała została stwierdzona jako nieważna 

między innymi dlatego, że jako jej podstawę wskazano ten sam przepis, który Pan radny wskazał 

jako również podstawę prawną tej uchwały, którą chciał aby Rada Miasta procedowała.  

 

 Radny Łukasz Goldman stwierdził, że ta uchwała jest nadal aktem obowiązującym, jak sam 

radca prawny stwierdził jeszcze jest to odwołanie które się toczy, wystąpiono o uzasadnienie. Radny 

zwrócił uwagę  i przekazał, że wczytuje się w ten projekt dlatego, że w tytule tego projektu uchwały 

jest uwzględnienie postanowień uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że sprawa spalarni jest bardzo 

ważna i nie podważa intencji czy działań czy celu, natomiast kwestie formalno-prawne budzą jego 

głębokie wątpliwości i osobiście będzie głosował przeciwko wprowadzeniu tej uchwały do porządku 

obrad na tym etapie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że jest wniosek w sprawie  

„poszerzenia porządku obrad sesji Rady Miasta o punkt 5a dotyczący przyjęcia projektu uchwały  

w sprawie uwzględnienia postanowień uchwały nr LXXXI/1139/24 Rady Miasta Zduńska Wola  

z dnia 21 marca 2024 roku w sprawie uchwalenia lokalizacji składowisk odpadów oraz spalarni 

odpadów na terenie gminy miejskiej Zduńska Wola w projekcie planu ogólnego miasta Zduńska 

Wola” – projekt uchwały w załączeniu, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość złożył go 

radny Łukasz Goldman.  
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Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie 

porządku obrad o punktu 5a o treści zgłoszonej przez radnego Łukasza Goldmana.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad punktu 5a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

uwzględnienia postanowień uchwały nr LXXXI/1139/24 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 21 marca 

2024 roku w sprawie uchwalenia lokalizacji składowisk odpadów oraz spalarni odpadów na terenie 

gminy miejskiej Zduńska Wola w projekcie planu ogólnego miasta Zduńska Wola (Druk nr 75/24  

z dnia 26.09.2024 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Marcin Rybka, Adam 

Synowiec 

PRZECIW (12) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska-Graf, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kmiecik, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

 Punkt nie został wprowadzony do porządku obrad.  

 

 Innych uwag w sprawie porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad nie został zmieniony.   

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 70/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 71/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 72/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie i przystąpienia do realizacji projektu  

pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 7 w Zduńskiej Woli” (druk nr 74/24  

z dnia 18.09.2024 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 67/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 68/24 z dnia 16.09.2024 r.). 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

użytkowników wieczystych (druk nr 69/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 73/24 z dnia 18.09.2024 r.). 

14. Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2023 roku: 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli. 

15. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2024 r. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

17. Sprawy różne. 

18. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

19. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.   

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół IV sesji Rady Miasta 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl 

zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z IV sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 
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1) radna Zenobia Radwańska; 

2) radny Marek Lewandowski; 

3) radny Adam Synowiec.   

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Adam Synowiec.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

Pan Tadeusz Matusiak  w sprawie wydzielanego przez podoczyszczalnię 

ścieków w firmie „Zwoltex” przy ul. Spacerowej 

smrodu – który uprzykrza życie okolicznym 

mieszkańcom. 

 

Pan Przemysław Bożęcki  w sprawie czujników smogowych 

zamontowanych w 2019 roku przez Miasto 

Zduńska Wola. 

 

 Pan Przemysław Bożęcki zabrał również głos w sprawie rozstrzygnięcia dotyczącego 

uchwały podjętej w marcu, zapytał czy radni mają jakąś refleksję w związku z tym, że działania rady 

po pół roku okazują się nieważne.  

 

 Pan Przemysław Bożęcki zabrał również głos  w sprawie spalarni odpadów. Poinformował, 

że przez strony uczestniczące w postępowaniu przed Samorządowym Kolegium Odwoławczym  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego złożone zostały odwołania od decyzji Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego, tych uwag jest kilka i ta sprawa będzie miała swój dalszy ciąg.  

Pan Przemysław Bożęcki zaznaczył, jako członek Stowarzyszenia Zielona Wola oraz Komitetu 

STOP Spalarni, że obie te organizacje są bardzo zdeterminowane, aby ta spalarnia nie powstała, 

zaznaczył, że są narzędzia do tego aby ta spalarnia nie powstała i odesłał do konferencji, którą 

zorganizowało Stowarzyszenie Zielona Wola.  
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Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 70/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 70/24 z dnia 18.09.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/67/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 71/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.   
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 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 71/24 z dnia 18.09.2024 r.) wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/68/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 72/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 72/24 z dnia 18.09.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Jaśkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/69/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie i przystąpienia do realizacji projektu  

pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 7 w Zduńskiej Woli” (druk nr 74/24  

z dnia 18.09.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Zduńska Wola  

do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie i przystąpienia do realizacji projektu  

pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 7 w Zduńskiej Woli” (druk nr 74/24  

z dnia 18.09.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 
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NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/70/24 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola do złożenia wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie i przystąpienia do realizacji 

projektu pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 7 w Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 67/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przedstawił zebranym prezentację dotyczącą 

nieruchomości będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 67/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/71/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 
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Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 68/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 68/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (1) 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/72/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

na rzecz użytkowników wieczystych (druk nr 69/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

eSesji radni otrzymali pełną treść procedowanego projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

użytkowników wieczystych (druk nr 69/24 z dnia 16.09.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/73/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości na rzecz użytkowników wieczystych. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym  

na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 73/24 z dnia 18.09.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 73/24 z dnia 18.09.2024 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr V/74/24 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie 

Miasta Zduńska Wola 

 

Punkt 20  

Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2023 roku: 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli. 

 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem Informatora 

w programie eSesja, na prośbę radnego Łukasza Goldmana zgłoszoną na posiedzeniu Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych, radni otrzymali sprawozdania biegłych rewidentów z badania 

sprawozdań finansowych poszczególnych spółek. 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 
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 Dyskusji nie podjęto. 

  

 Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskich Sieci Cieplnych 

w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radna Agnieszka Jaśkiewicz, radny Andrzej 

Dutkiewicz, radny Marcin Rybka, radna Jadwiga Ziółkowska, radny Wojciech Bladowski.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Radosław Tyrakowski. 

 

 Radni wraz z Prezydentem Miasta Konradem Pokorą oraz Przewodniczącym Rady Miasta 

Tomaszem Pohlem przeprowadzili dyskusję w sprawie zabierania głosu na tematy, które dotyczą 

spółek miejskich ale nie są związane z analizą ekonomiczno-finansową za 2023 r.  

  

 Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Łukasz Goldman, radny Wojciech 

Bladowski, radny Andrzej Dutkiewicz, radny Marcin Rybka.  

 

Wyjaśnień udzielili: Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Paweł Kurzawski, Prezydent Miasta Konrad Pokora.   

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 
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d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Adam Synowiec, radny Jacek Krata, radna Jadwiga 

Ziółkowska, radny Andrzej Dutkiewicz, radny Marcin Rybka, radna Magdalena Kędzierska, radny 

Jacek Krata, radny Dariusz Kmiecik.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o. o.  

w Zduńskiej Woli Michał Płatek.  

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag. 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli. 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto.  

  

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli  nie wnosząc uwag. 

Punt 15  

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag.  
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  Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag.  

   

 W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Adam Synowiec.  

 

 Wyjaśnień udzielił Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli Zbigniew Szulada.   

    

 Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli  

za I półrocze 2024 r. nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

Punkt 16 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 17 

Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Joannie Jarosławskiej.  

 

 W punkcie głos zabrał radny Jacek Krata w sprawie podwórek przy ul. Szadkowskiej  

i Pomorskiej, chodzi o wjazdy i podwórka kamienic, czy coś zostało zrobione w tej kwestii.  

 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli Radosław Stefaniak przekazał, że podwórka i wjazdy w kamienicach wymagają utwardzenia, 

w tym momencie są one gruntowe. Podejmowane są bieżące interwencje. Trwają rozmowy aby po 

kolei w kolejnych latach wykonać prace związane z zagospodarowaniem podwórzy, te zadania będą 

miały charakter inwestycyjny i muszą być wspomagane z budżetu Miasta. Utwardzanie podwórzy 

wpisane jest również w planie inwestycyjnym. Często podwórza nie są wyposażone  

w odwodnienie, w drożną kanalizację deszczową.  

Głos w sprawie zabrał radny Jacek Krata podkreślając czas w jakim składa interpelacje 

dotyczące zasobów spółki i problemy, z jakimi borykają się mieszkańcy kamienic.  

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli Radosław Stefaniak podkreślił, że jest świadomy zakresu prac koniecznych w zasobach spółki. 

Prezes podał sposób działania przyjęty w celu podejmowania koniecznych interwencji remontowych.  

Głos w sprawie wykonywania remontów w kamienicach należących do spółki zabrał radny 

Jacek Krata.  
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Wyjaśnień udzielił Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka 

z o.o. w Zduńskiej Woli Radosław Stefaniak. 

Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie termomodernizacji kamienic przy ul. Pomorskiej.  

Radny Marcin Rybka zwrócił się do Prezesa Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

„ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli z zapytaniem, czy wszystkie nieruchomości Spółki 

są skanalizowane, a jeżeli nie to jaki to jest procent wszystkich nieruchomości.  

 Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli Radosław Stefaniak poinformował, że nie wszystkie i jest to kilka procent.  

Radny Marcin Rybka oraz Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” 

Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli Radosław Stefaniak omówili sposób występowania  

z wnioskiem o dokapitalizowanie spółki, w którym wykazuje się potrzeby omawiane na sesji, jak 

również potrzebę zatrudnienia pracowników. Podjęta została również kwestia wyceny planu 

inwestycyjnego oraz pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Radny Marcin Rybka zabrał również głos w sprawie budowy nowych inwestycji.   

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej 

Woli Radosław Stefaniak przekazał, że szuka takich możliwości inwestycyjnych w przyszłych latach.   

Głos w sprawach poruszonych w dyskusji zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, który podkreślił dużą ilość planów inwestycyjnych w zasobach Spółki.  

Radny Jacek Krata ponownie zabrał głos w sprawie konieczności termomodernizacji 

kamienic Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli.  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, radny Jacek Krata oraz radny Marcin Rybka 

zabrali głos w sprawie zadłużenia w zasobach Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

„ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli.   

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie podniesionej we wnioskach obywatelskich 

związanej z zapachem z podczyszczalni ścieków w firmie Zwoltex, jakie działania są planowane, aby 

rozwiązać ten problem?  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że sprawa nasiliła się na jesieni ubiegłego roku,  

od tego czasu trwają kontrole m.in. Straży Miejskiej oraz pracowników Biura Zarzadzania Energią  

i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta, jakość ścieku bada Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów  

i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., swoje badania przeprowadzają Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie oraz Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska.  

Pod względem chemicznym ta substancja odpowiada normom, nie ma niestety normy związanej  

z zapachem. Z władzami zakładu były prowadzone rozmowy. Do końca września Zwoltex  

ma przedstawić kalendarz i pomysł na rozwiązanie tego problemu. Prezydent Miasta Konrad Pokora 

zaznaczył, jakie kompetencje względem tego podmiotu ma Miasto, a jakie Powiat Zduńskowolski.  

 

Do sprawy odniósł się Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który zaznaczył  

że Miasto zobowiązało się do wsparcia Zakładu, we wskazaniu informacji o ewentualnych źródłach  

pozyskania dofinansowania. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk podkreślił, że spotkanie  

z przedstawicielami Zwoltexu miało bardzo stanowczy charakter.  
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Radny Marcin Rybka zaznaczył, że ma kilka pytań do Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., jednak złoży w tych sprawach interpelację 

międzysesyjną.  

Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem, czy inwestycja związana z budową placu zabaw 

na Osiedlu 1000-lecia jest zakończona.  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że tak. Czynności odbiorowe się 

odbyły, trwać będą jeszcze czynności związane z zagospodarowaniem najbliższego otoczenia. 

Radny Jacek Krata zabrał również głos w sprawie starego, niesprawnego urządzenia na placu 

zabaw na Osiedlu 1000-lecia.  

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie podwyżek wody, zapytał również czy 

opłata abonamentowa jest nowym składnikiem rachunku za wodę.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. Radosław Tyrakowski, który wyjaśnił, że opłata abonamentowa jest 

związana z tym, że Spółka jest zobowiązana do utrzymania infrastruktury w odpowiednim stanie. 

Wprowadzono ją, miała ona przełożenie na mniejszą podwyżkę za m³ wody.  

  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

 Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka  

z o.o. Radosław Tyrakowski wyjaśnił, jak przebiega wyliczanie kosztów przy ustalaniu taryfy oraz 

jak wyglądają uzgodnienia z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie.   

 

 Głos w sprawie podwyżek wody zabrali: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, radny Andrzej Dutkiewicz.   

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie podziału Spółki Miejskie Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli.  

 

 Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który poinformował, że jest plan 

stworzenia Spółki, która będzie się zajmowała całą infrastrukturą sportową, opracowywana jest 

koncepcja, trwają uzgodnienia.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał czy Spółka Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli nie 

planuje podniesienia taryfy za ciepło? 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że nie są planowane żadne podwyżki, 

jedyne jakie mogłyby się pojawić byłyby pochodną podwyżek przez Elektrociepłownię.  

 

  Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że kolejna sesja 

planowana jest na 24 października br.  

 

  Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że za 

pośrednictwem programu eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie 

Zduńskowolskim na koniec sierpnia 2024 r.; 
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2) pismo Biura Planowania Przestrzennego Województwa Łódzkiego w Łodzi z dnia 13.09.2024 r., 

znak: BPPWŁ.ZS.427.13.2024 dot. zaproszenia na prekonsultacje ws. projektu Audytu 

krajobrazowego województwa łódzkiego; 

3) zarządzenie nr 274/24  Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie 

Standardów ochrony małoletnich w Urzędzie Miasta Zduńska Wola oraz zarządzenie nr 276/24  

Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 20 sierpnia 2024 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

Standardów ochrony małoletnich w Urzędzie Miasta Zduńska Wola – te dokumenty zostały 

radnym przekazane w związku z koniecznością złożenia przez radnych oświadczenia 

stanowiącego załącznik do zarządzenia nr 276/24 - druk oświadczenia radni otrzymali 

na dzisiejszej sesji.  

 

  Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przekazała prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu Rady Miasta Tomaszowi Pohlowi.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał zebranym prośbę Towarzystwa 

Przyjaciół Zduńskiej Woli, która zbiera składki w związku z fundacją sztandaru.  

 

Punkt 18 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

  Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego, czy może poprzeć składaną 

interpelację uzupełnieniem słownym? 

 

  Radca prawny Bartosz Marchel przekazał, że ta kwestia nie jest uregulowana i pozostaje  

w gestii Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl oraz Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska 

przytoczyli przepisy regulujące składanie interpelacji, zapytań i wniosków przez radnych.   

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: modernizacji i naprawy 

urządzeń Placu Zabaw ul. Żeromskiego  

przy Publicznym Przedszkolu nr 4. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy wjazdów  

do Miejskiego Przedszkola nr 3. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy chodników 

przejścia między blokami ul. Pomorska ulica  

J. Kilińskiego. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: Kontroli Straży Miejskiej 

Osiedla ul. Złota – kontrola pieców centralnego 

ogrzewania typu śmieciuch.   

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: nasadzenia drzew plac 

zabaw Osiedle 1000-lecia. 

 

Radny Jacek Krata Interpelacja w sprawie: zainstalowania kamery 

monitoringu miejskiego plac zabaw Osiedle 

1000-lecia.   
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Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę o wykonanie 

chodnika na ul. Narwiańskiej strona parzysta. 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: dlaczego w miesiącu 

sierpniu i wrześniu nie było dyżurów aptek  

na terenie miasta w porze nocnej.  

 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę o usunięcie 

kilkunastu suchych drzew na ul. Moniuszki 

naprzeciwko Mc Donalds jest to prośba 

mieszkańców. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: remontu ulicy 

Chełmońskiego. Droga ta na odcinku wzdłuż 

Parku na Południu (100-lecia Odzyskania 

Niepodległości) jest w tragicznym stanie. 

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie rozważenia uwzględnienia w 2025 r. 

zadaszenia stacji rowerów miejskich.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: montażu ograniczników 

prędkości na ulicy M. Konopnickiej oraz  

na w/w ulicy remontu chodnika na brakującym 

odcinku niewyremontowanego chodnika  

tj. odcinek Piekarska – Kobusiewicza. 

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz poprosił o jak najszybsze odnowienie rogatek przy stadionie 

Miejskim przy ul. Łaskiej 90. 

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zaprosił zebranych na mecze Pogoni Zduńska Wola, ponieważ 

zespół prawdopodobnie awansuje i dobrze byłoby, aby wspomóc drużynę obecnością.  

 

Radna Zenobia Radwańska  Interpelacja w sprawie: bezpieczeństwa 

mieszkańców – wyniesienie skrzyżowania ulic 

Grunwaldzka - 1 Maja - Okrzei – zabezpieczenie 

środków w budżecie 2025. 

 

Radna Zenobia Radwańska  Interpelacja w sprawie: ulicy Kopernika na 

odcinku Kopernika-Krańcowa latarnie uliczne 

oraz nakładka bitumiczna – zabezpieczenie 

środków w budżecie 2025. 

Punkt 19 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady V sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 


